
PROTOKÓ Ł NrXLIV/2018 
z sesji Rady Gminy Świdwin 

odbytej w dniu 26 kwietnia 2018 r. 

Stan radnych.....................................15 
Obecnych na sesji 	 13 

Lista obecno ści stanowi załącznik do protoko łu. 

Ad.!. OTWARCIE I STWIERDZENIE QUORUM 

Na podstawie art. 19 ust. 2 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorz ądzie gminnym 
otwarcia XLIV/2018 Sesji Rady Gminy Swidwin dokona ła Przewodnicząca Rady - Pani Anna 
Olejniczak. 
Przewodnicząca Rady Gminy Swidwin powita ła radnych, so łtysów oraz zaproszonych go ści: 

- Pana Kazimierza Lechockiego - Wójta Gminy Świdwin 
- Panią  Halinę  Czajkowską  - Sekretarz Gminy Swidwin 
- Panią  Renatę  Kamińską  - Skarbnik Gminy Swidwin 
- Pana Ryszarda Miedzika - Radnego Rady Powiatu w Swidwinie 
- Pana Mieczys ława Patyka - Radnego Rady Powiatu w Swidwinie 
- Panią  Barbarę  Felską  - Kierownik Gminnego O środka Pomocy Społecznej w Swidwinie 
- Panią  Martę  Jalowską  - Dyrektor Publicznej Szko ły Podstawowej w Bierzwnicy 
- Pana Sebastiana Basiejko - Kierownika Ref. Kultury, Sportu i Zdrowia UG Swidwin 

Na podstawie listy obecno ści stwierdzono quorum do podj ęcia prawomocnych uchwa ł . 

Ad. 2. ZATWIERDZENIE PROTOKOŁU Z OSTATNIEJ SESJI 

Przewodnicz ąca Rady Pani Anna Olejniczak poinformowała, że protokó ł  z sesji 
Nr XLIII/201 8 z dnia 29.03.2018 r. wy łożony był  do wglądu w Biurze Rady i do momentu 
rozpoczęcia sesji nie wpłynęły żadne uwagi do protoko łu. Radni w głosowaniu jawnym przyj ęli 
protokó ł  jednogłośnie, stosunkiem głosów „za" - 13. 

Ad. 3. PRZYJĘCIE PORZĄDKU OBRAD 

Przewodnicząca Rady Pani Anna Olejniczak poinformowała, że porządek obrad podany by ł  w 
zaproszeniach na Sesj ę . Radni nie wnie śli uwag do przedstawionego porządku obrad. Wobec 
braku uwag Przewodnicząca stwierdzi ła, że porządek obrad jest porządkiem obowiązuj ącym. 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie i stwierdzenie quorum. 
2. Zatwierdzenie protoko łu z ostatniej sesji. 
3. Przyj ęcie porządku obrad. 
4. Informacja z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Swidwinie za 2017 r. 
5. Dyskusja. 
6. Interpelacje i zapytania radnych. 
7. Czas dla samorządów. 



8. Sprawozdanie Przewodnicz ących Komisji Rady Gminy oraz Wójta Gminy z prac w okresie 
między sesjami. 
9. Podj ęcie uchwał : 

1) w sprawie wyrażenia zgody na sprzeda ż  udziału wynoszącego 1/2 we współwłasności 
nieruchomo ści w Goli Górnej; 

2) w sprawie wyrażenia zgody na wydzier żawienie oraz odst ąpienie od obowiązku 
przetargowego trybu zawarcia umowy dzier żawy części nieruchomo ści gruntowej 
niezabudowanej stanowi ącej własność  Gminy Świdwin, położonej w Lekowie; 

3) w sprawie przyznania dotacji na prace konserwatorskie ko ścioła Parafii 
Rzymskokatolickiej pw. św. Piotra i Pawła w Lekowie; 

4) w sprawie przyznania dotacji na prace konserwatorskie ko ścio ła Parafii 
Rzymskokatolickiej pw. św. Michała w Swidwinie — Ko ściół  Filialny pw. Matki Boskiej 
Ostrobramskiej w Smardzku; 

5) w sprawie dokonania zmian w budżecie gminy na rok 2018. 
10. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 
11. Wolne wnioski. 
12. Zakończenie. 

Ad. 4. INFORMACJA Z DZIAŁALNOŚCI GMINNEGO OŚRODKA POMOCY 
SPOŁECZNEJ W ŚWIDWINIE ZA 2017 r. 

Przewodnicz ąca Rady Pani Anna Olejniczak poprosi ła o zabranie g łosu Panią  Barbarę  
Felską  Kierownik Gminnego O środka Pomocy Społecznej w Swidwinie. 

Pani Barbara Felska przedstawi ła w formie multimedialnego pokazu slajdów sprawozdanie z 
działalno ści Gminnego O środka Pomocy Społecznej w Swidwinie za rok 2017 (za łącznik nr 1). 

Ad. 5. DYSKUSJA 

Przewodnicz ąca Rady Pani Anna Olejniczak zapytała, czy jest mo żliwość  wdrożenia jakiej ś  
formy wsparcia, podobnej do Karty Du żej Rodziny, na rzecz seniorów i osób 
niepełnosprawnych? 

Pani Barbara Felska odpowiedziała, że wspólnie z Wójtem są  w trakcie rozmów z 
Regionalnym O środkiem Polityki Spo łecznej w Szczecinie. Obecnie uzgadniana jest forma 
wspó łpracy. Wydawana będzie karta dla seniorów, która b ędzie uprawnia ła np. do ulg na turnusy 
rehabilitacyjne, zni żek na basen lub do kina w tych powiatach, które podpisa ły z Marszałkiem 
Województwa porozumienie w sprawie realizacji projektu „Region dla rodziny". 

Pan Krzysztof Kaszuba zapytał, jak można pomóc matce, którą  terroryzuje doros ły syn 
alkoholik i bezrobotny? Jaką  procedurę  należy wdrożyć , żeby pomóc kobiecie? 

Pani Barbara Felska odpowiedziała, że jeżeli dochodzi do aktów przemocy to wtedy organy 
policji, jak i pracownik socjalny wchodzą  w środowisko, zakłada się  niebieską  kartę  i wdrażana 
jest cała procedura, żeby pomóc rodzinie zaprzestania przemocy. Jednym z elementów i narz ędzi 
które są  do zrealizowania w tym przypadku, to usuni ęcie sprawcy przemocy z lokalu, w którym 
zamieszkuj ą  wspólnie, jeśli osoba ta wyrazi aprobat ę . Natomiast Niebieska karta zak ładana jest 
bez zgody strony. 

Ad. 6. INTERPELACJE I ZAPYTANIA RADNYCH 

Nie zgłoszono interpelacji. 
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Ad. 7. CZAS DLA SAMORZĄDÓW 

Nie zgłoszono zapytań . 

PRZERWA 10.45-10.55 

Ad. 8. SPRAWOZDANIE PRZEWODNICZĄCYCH KOMISJI RADY GMINY ORAZ 
WÓJTA GMINY Z PRAC W OKRESIE MIĘDZY SESJAMI 

Pan Tomasz Martul - Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Le śnictwa, Ochrony Środowiska, 
Bezpieczeństwa i Przestrzegania Prawa poinformowa ł , że w dniu 20.04.2018 r. na posiedzeniu 
komisji podsumowano akcj ę  „Zima 2017/2018", zaplanowano remonty na drogach w 2018 r. 
oraz omówiona zosta ła objazdowa komisja rolnictwa. 

Pan Piotr Sieradzki - Przewodniczący Komisji O światy, Kultury, Zdrowia, Sportu i Etyki 
Radnych poinformował , że w dniu 19.04.20 18 r. odbyło się  posiedzenie Komisji O światy na 
którym omówiono funkcjonowanie gminnych i uczniowskich klubów sportowych, wys łuchano 
sprawozdania z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwi ązywania Problemów 
Alkoholowych oraz Gminnego Programu Przeciwdzia łania Narkomanii za rok 2017, 
wysłuchano sprawozdania z realizacji rocznego planu wspó łpracy Gminy Świdwin z 
organizacjami pozarz ądowymi, zaopiniowano dofinansowanie ko ściołów w Lekowie i 
Smardzku. 

Pani Agnieszka Tokarska - Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej poinformowa ła, że w okresie 
międzysesyjnym Komisja Rewizyjna spotka ła się  18.04.2018 r. Na posiedzeniu Komisja 
skontrolowa ła gospodarowanie mieniem komunalnym oraz dochody i wydatki zwi ązane z 
mieniem komunalnym za 2017 r. 

Pani Anna Olejniczak - Przewodnicz ąca Rady Gminy poinformowa ła, że w dniu 09.04.2018 r. 
odbyło się  posiedzenie Komisji Budżetowej, Rozwoju Gospodarczego, Handlu, Us ług, 
Bezrobocia i Opieki Społecznej. Na posiedzeniu omówiono temat bezrobocia na terenie Gminy 
Swidwin, wysłuchano informacji na temat sprzeda ży nieruchomo ści Gminy Swidwin, zapoznano 
się  z informacj ą  dotyczącą  rozwoju gospodarczego, handlu i us ług na terenie Gminy oraz z 
realizacj ą  promocji w 2017 r. i planem promocji na 2018 r. 
Na wspólnym posiedzeniu Komisji w dniu 18.04.2018 r. przedstawione zosta ły informacje o 
inwestycjach i remontach wykonanych w 2017 r. Przedstawiona zosta ła analiza stanu gospodarki 
odpadami komunalnymi na terenie Gminy Swidwin za 2017 r. oraz omówiono projekty uchwa ł  
na dzisiejszą  Sesj ę  Rady Gminy Swidwin. 

Wójt Pan Kazimierz Lechocki przedstawi ł  informacj ę  z działalności w okresie mi ędzy sesjami: 

Zadania realizowane przez Referat Kultury, Sportu i Zdrowia w bie żącym okresie: 
- dowóz uczniów z terenu gminy Świdwin do szkó ł  specjalnych w S ławoborzu i Świdwinie 
- dowóz pensjonariuszy do Srodowiskowego Domu Samopomocy w Kl ępczewie 
- bieżąca obs ługa świetlic gminnych (wynajem, zaopatrzenie w opa ł , drobne naprawy) 
- bieżąca obsługa hali sportowej w Lekowie 
- zakończenie we własnym zakresie remontu świetlicy w Smardzku (nakaz PSSE w 

Swidwinie) 
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- realizacja zadania w ramach powszechnej nauki p ływania 
- realizacja zadania w zakresie us ług stomatologicznych na rzecz dzieci i m łodzieży ze 

szkół  Gminy Swidwin 
- nadzór nad realizacj ą  funduszy sołeckich 
- wspieranie w pisaniu wniosków w ramach konkursu Klub 2018 (wnioski sk ładaj ą  UKS 

Rega i UKS Ayatar 2x 15.000 zł) 
- pomoc przy poprawkach do wniosku GLKS Jedno ść-Ikar Krosino na budowę  

infrastruktury rekreacyjnej w miejscowo ści Krosino - 29.678,79 z ł  (budowa boiska do 
plażowej piłki siatkowej, zakup kompletu bramek, renowacja nawierzchni boiska 
piłkarskiego) 

- przygotowanie wniosku na dofinansowanie kosztów kszta łcenia młodocianych 
pracowników 

Zadania realizowane przez Referat O światy i Promocji w bieżącym okresie: 
- przygotowano zarządzenie Wójta w sprawie og łoszenia konkursu na stanowiska 

dyrektorów szkó ł  
- kontynuacja prac nad Kontraktem Samorz ądowym realizowanym w szko łach w 

2017/2018 pod nazwą  „Wsparcie edukacyjne uczniów szkó ł  podstawowych i 
gimnazjalnych z terenu Gminy Swidwin" 
- uzupe łnianie danych w systemie SL2014 dotycz ących realizacji projektu 
- sporządzenie dokumentacji zwi ązanej z realizacj ą  godzin przez nauczycieli w 

poszczególnych miesiącach; kontrola dzienników zaj ęć  
- przygotowywanie dokumentacji zwi ązanej ze sprawozdaniem SIO (System Informacji 

Oświatowej) stan na 31 marca 2018 r. 
- udział  w Gminnym Konkursie Bezpieczeństwo w Ruchu Drogowym zorganizowanym 

przez Szkołę  Filialną  w Oparznie 
- analiza projektów Arkuszy Organizacyjnych szkó ł  podstawowych z terenu Gminy 

Swidwin na rok szkolny 2018/2019 
- spotkanie z gronem pedagogicznym i pracownikami obs ługi szkoły Filialnej w Oparznie 

w sprawie omówienia szczegó łów dotyczących przeniesienia pracowników do Publicznej 
Szkoły Podstawowej w Oparznie, która b ędzie działać  od 1 wrze śnia 2018 r. 

- przygotowania do realizacji wniosku pod nazwą  „Piękna zachodniopomorska wie ś"; 
złożono dużo wniosków, komisja dokona ła oceny propozycji zgodnie z regulaminem 
ogłoszonym przez Urz ąd Marszałkowski i wybrała so łectwo Rusinowo; 

- w dniu 10.05.br. odb ędzie się  Festiwal Piosenki Polskiej w Cieszeniewie w ramach cyklu 
obchodów 1 00-1ecia Odzyskania Niepodleg łości 

Zadania realizowane na stanowisku ds. pozyskiwania funduszy unijnych w bie żącym 
okresie: 

- podpisano umowę  na dostawę  materiałów budowlanych do budowy chodników na 
potrzeby Gminy Swidwin w 2018 r. z Firmą  PPUH „Drokon Kazimierz Jasik", która dala 
najkorzystniejszą  cenę ; 

- w kwietniu br. zosta ł  złożony wniosek do LGD Powiatu Świdwińskiego na „Do żynki 
gminne - turniej so łectw 2019 r." 

- dobiegaj ą  końca prace nad poprawkami do wniosku w ramach dzia łania 9.3 RPO WZ 
projekt pn. „Zmniej szenie zagro żenia wykluczeniem spo łecznym ludno ści 
zamieszkuj ącej miej scowość  Stary Przybys ław poprzez uporz ądkowanie gospodarki 
ściekowej"; 

- zakończono prace nad poprawkami do wniosku o dofinansowanie w ramach dzia łania 9.3 
RPO WZ na: „Rozbudow ę  świetlicy wiejskiej wraz z doposa żeniem w Be łtnie", 
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„Modernizacj ę  i wyposażenie świetlicy wiejskiej wraz z remontem gminnej drogi w 
Ząbrowie”, „Modemizacj ę  i wyposażenie pomieszczenia świetlicy wraz z rozbudow ą  
miejsca integracyjnego dla mieszka ńców w Starym Przybys ławiu" w ramach Lokalnego 
Programu Rewitalizacji Gminy Swidwin; 

Zadania realizowane przez Referat Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Gosp. Komunalnej w 
bieżącym okresie: 

Wójt poinformował , że od 1 kwietnia br. wesz ła w życie ustawa zmieniaj ąca prawo łowieckie, 
która zmienia system zg łaszania, jak i szacowania szkód. Od 1 kwietnia wnioski o szacowanie 
szkód w uprawach i p łodach rolnych należy składać  do organu wykonawczego gminy ze 
względu na miejsce wystąpienia szkody, a szacowania dokonuje zespó ł  złożony z 
przedstawicieli jednostki pomocniczej gminy, dzier żawcy lub zarządcy obwodu łowieckiego 
oraz poszkodowanego w łaściciela lub posiadacza upraw. Taki powinien być  ustawowy skład 
zespo łu, ale wysy łany jest też  pracownik gminy, który w protokole wpisuje si ę  jako protokolant. 
Związane jest to z tym, że wiadomo iż  nie wszystkie szkody zostaną  załatwione polubownie, 
będą  odwołania do nadle śnictwa. Jest to czynione w trosce o so łtysów, którzy podejmuj ąc się  
pełnienia tej społecznej roli nie mieli wiedzy, że dojdą  im dodatkowe czynno ści. Za tą  ustawą  
nie idą  żadne środki. Wszyscy czekaj ą  na ukazanie si ę  przepisów wykonawczych do ustawy. 
Wójt podzi ękował  kołom łowieckim za wsparcie, gdyż  komisja szacuj ąca opiera się  na ich 
wiedzy oraz poprosi ł  sołtysów o uczestnictwo w zespole szacuj ącym szkody łowieckie. 

- od 27.04.2018 r. b ędzie wypłacany podatek akcyzowy zawarty w cenie oleju 
napędowego wykorzystywany do produkcji rolnej. Zwrot podatku w gotówce mo żna 
pobierać  w kasie Urzędu od godz. 09.00 do 14.30; 

- na bieżąco referat wydaje za świadczenia dla rolników, zezwolenia na wycink ę  drzew 
oraz decyzje podzia łowe i rozgraniczeniowe; 

- w referacie przyjmowane s ą  wnioski o wydanie decyzji o warunkach zabudowy, o zaj ęciu 
pasa drogowego, o umieszczenie urz ądzeń  w pasie drogowym, o awariach o świetlenia 
drogowego; 

- gmina wystąpiła do KOWR z pismem przypominaj ącym o bieżącym usuwaniu barszczu 
Sosnowskiego z działek, których KOWR jest w łaścicielem; 

- opublikowano wykaz o sprzedaży dwóch działek w Smardzku (z przeznaczeniem na 
budowę  garaży) oraz wykaz na sprzedaż  nieruchomo ści na rzecz u żytkowników 
wieczystych 

- wydano decyzj ę  o środowiskowych uwarunkowaniach zgody na realizacj ę  
przedsięwzięcia pn. Budowa drogi le śnej nr 349 - etap II w Le śnictwie Międzyrzecz na 
działkach nr 297/1 i 300/3 obr ęb Międzyrzecze gm. S ławoborze i na dzia łkach nr 302, 
303 5  306 i 307 obręb Ząbrowo gra. Swidwin; 

- złożono wniosek o wydanie decyzji o środowiskowych uwarunkowaniach zgody na 
realizacj ę  przedsięwzięcia pn. Budowa kompostowni odpadów biodegradowalnych na 
działkach nr 21/14 i 1/16 obręb Przybys ław; aktualnie gmina czeka na opini ę  Sanepidu, 
RDOS i Wód Polskich; z nieoficjalnych informacji wiadomo, że tu maj ą  być  zwożone 
odpady biodegradowalne z oczyszczalni zarówno z Koszalina i ze Szczecina, ma to by ć  
składowane i uszlachetniane, przerabiane do rolniczego wykorzystania; 

- do dnia 10.05.2018 r. przyjmowane s ą  wnioski na dofinansowanie zadania polegaj ącego 
na usunięciu wyrobów zawieraj ących azbest ze środków Wojewódzkiego Funduszu 
Ochrony Srodowiska i Gospodarki Wodnej; druk wniosku wraz z załącznikami dostępny 
jest w Referacie Rolnym, Ochrony Srodowiska i Gospodarki Komunalnej oraz na stronie 
internetowej Gminy Swidwin; dofinansowanie b ędzie możliwe tylko w przypadku 



przyznania środków przez Wojewódzki Fundusz Ochrony Środowiska i Gospodarki 
Komunalnej; w innym przypadku wnioski przejd ą  na rok następny; 

- Prawo wodne wprowadza obowi ązek dokonywania op łat za zmniejszenie naturalnej 
retencji terenowej. Podstaw ą  prawną  opłaty jest art. 269 ustawy Prawo wodne, zgodnie, z 
którym uiszcza się  opłatę  za usługi wodne za zmniejszenie naturalnej retencji terenowej 
na skutek wykonywania na nieruchomo ści o powierzchni powy żej 3500 m2  robót lub 
obiektów budowlanych trwale zwi ązanych z gruntem, maj ących wpływ na zmniejszenie 
tej retencji przez wyłączenie wi ęcej niż  70% powierzchni nieruchomo ści z powierzchni 
biologicznie czynnej na obszarach nieuj ętych w systemy kanalizacji otwartej lub 
zamkniętej. Oznacza to, że działka powyżej 3500 m2  jeżeli jest zabudowana w 70% 
należy od tego odprowadza ć  opłatę  retencyjną; opłaty należy wpłacać  na konto gminy, z 
czego 90% ma wp łynąć  na konto Wód Polskich, a 10% na obs ługę ; gmina wystąpi do 
władaj ących nieruchomo ścią  powyżej 3500 m2  o przedstawienie danych dostarczaj ąc 
wypełnione o świadczenie; 

Następnie Wójt przedstawi ł  odpowiedzi na pytania z komisji dotycz ące pojemników na śmieci. 
Poinformował , że uszkodzone pojemniki są  sukcesywnie wymieniane i sukcesywnie s ą  
oznakowywane. Poprosi ł  o przekazywanie informacji o miejscowo ściach, gdzie znajduj ą  się  
uszkodzone pojemniki na odpady. 

Przewodnicząca Rady Pani Anna Olejniczak zapytała, co w sytuacji gdy so łtys nie będzie 
mógł  uczestniczyć  w szacowaniu szkód łowieckich? 

Wójt Pan Kazimierz Lechocki powiedział , że nie wie co w takiej sytuacji, gdy so łtys np. jest 
chory lub wyjecha ł , ponieważ  nie ma instrumentu, żeby zmusić  sołtysa do pojechania na 
szacowanie szkód. 

Pan Krzysztof Kaszuba powiedział , że w myśl zdrowego rozsądku stroną  jest koło łowieckie, 
które płaci i właściciel, więc jeżeli te dwie strony dojd ą  do porozumienia to nie powinno by ć  
problemu. 

Pan Adam Kępa So łtys so łectwa Kłuczkowo zauważył , że jeżeli się  dogaduj ą  to w porządku, a 
jeżeli nie sprawa trafia do s ądu. Sąd potwierdza protokó ł, który został  sporządzony i sołtys idzie 
jako świadek do sądu. 

Wójt Pan Kazimierz Lechocki powiedział , że w takiej sytuacji o której mówi so łtys Adam 
Kępa, gdzie w szacowaniu nie b ędzie brał  udział  sołtys, jest obawa, że wtedy nie ko ło łowieckie 
będzie wypłacało szkody, tylko spadnie to na barki samorz ądu. Dodał , że w ustawie nie ma 
zapisu, że szacowanie odbywa si ę  bez przedstawiciela so łectwa. Szacowania nie wstrzymuje 
nieobecno ść  kola łowieckiego i właściciela, natomiast o so łtysie nie mówi si ę  nic. Pojawia si ę  
dużo pytań , na które nie są  znane odpowiedzi. 

Ad. 9. PODJĘCIE UCHWAL 

Przewodnicząca Rady Pani Anna Olejniczak poprosiła Sekretarz Gminy Panią  Halinę  
Czajkowską  o przedstawienie projektów uchwa ł : 

- Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na sprzeda ż  udziału wynoszącego 1/2 we wspó łwłasności 
nieruchomo ści w Goli Górnej (uchwałę  podj ęto jednog łośnie i nadano jej Nr XLIV/276/2018) 

- Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie oraz odstąpienie od obowiązku 
przetargowego trybu zawarcia umowy dzier żawy części nieruchomo ści gruntowej 
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niezabudowanej stanowiącej własność  Gminy Świdwin, położonej w Lekowie (uchwalę  podj ęto 
jednog łośnie i nadano jej Nr XLI V/277/2018) 

Przewodnicząca Rady Pani Anna Olejniczak poprosi ła Skarbnik Gminy Pani ą  Renatę  
Kamińską  o przedstawienie projektu uchwa ły: 

- Uchwała w sprawie przyznania dotacji celowej na prace konserwatorskie ko ścioła Parafii 
Rzymskokatolickiej pw. św. Apostołów Piotra i Paw ła w Lekowie (uchwalę  podj ęto 
jednog łośnie i nadano jej Nr XLI V/278/2018) 

Pan Piotr Sieradzki Przewodniczący Komisji O światy, Kultury, Zdrowia, Sportu i Etyki 
Radnych odczyta ł  pozytywną  opinię  Komisji dotyczącą  projektów uchwał  w sprawie przyznania 
dotacji celowej na prace konserwatorskie ko ścioła Parafii Rzymskokatolickiej pw. św. 
Apostołów Piotra i Paw ła w Lekowie oraz ko ścioła Parafii Rzymskokatolickiej pw. św. Michała 
w Swidwinie - Kościół  Filialny pw. Matki Boskiej Ostrobramskiej w Smardzku. 

- Uchwała w sprawie przyznania dotacji celowej na prace konserwatorskie ko ścioła Parafii 
Rzymskokatolickiej pw. św. Michała w Swidwinie - Kościół  Filialny pw. Matki Boskiej 
Ostrobramskiej w Smardzku (uchwal ę  podj ęto jednog łośnie i nadano jej Nr XLIV/279/2018) 

- Uchwała w sprawie dokonania zmian w bud żecie gminy na rok 2018 (uchwałę  podj ęto 
jednogłośnie i nadano jej Nr XLIV/280/2018) 

Ad. 10. ODPOWIEDZI NA ZAPYTANIA I INTERPELACJE 

Nie było odpowiedzi na zapytania i interpelacje. 

Ad. 11. WOLNE WNIOSKI 

Przewodnicząca Rady Pani Anna Olejniczak podziękowała radnym powiatowym, szczególnie 
radnemu Panu Ryszardowi Miedzikowi, za wsparcie udzielone na materia ły do budowy 
chodników w Kluczkowie i innych miejscowo ściach w gminie. 

Pan Ryszard Miedzik powiedział , że cała trójka radnych powiatowych by ła zaangażowana w tę  
sprawę . 

Ad. 12. ZAKOŃCZENIE 

W związku z wyczerpaniem tematyki posiedzenia Przewodnicz ąca Rady Gminy zamknęła 
XLIV/201 8 Sesj ę  Rady Gminy Swidwin. 

Na tym protokó ł  zakończono. 

Przewodnicząca Rady 1& ,~<i k-~k 
nna  Olejniczak 

Ptoko łowała 
LQ" 

Izabela Ziawojska 

7 


